
      Protokoll styrelsemöte 

   Tomelilla Golfklubb 
      Måndagen den 14 april 2025, kl. 18:00 i klubblokalen 

 

 

Tomelilla Golfklubb 
273 94 Ullstorp 
Tel. 0417-19430 

 

Närvarande:  Kenth Bergström 
  Siv Jensen 
  Therese Dykh 
  Annika Bengtsson 
  Ulla-Maija Johannesson 
  Kristian Hägglund (deltog t.o.m punkt 8) 
  Rasmus Norlander 
  Joakim Lindahl 
 
Frånvarande  Albin Henriksson 
  Herman Andersson 
  Thomas Lindberg 
  Henrik Göland 
   
 

1. Sammanträdet öppnas 
Kenth Bergström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 
2. Godkännande av föredragningslista 

Föredragningslistan godkändes. 
 

3. Val av sekreterare 
Annika Bengtsson, närvarande och valdes till sekreterare. 
 

4. Val av personer att justera dagens protokoll 
Att justera dagens protokoll valdes Siv Jensen och Kenth Bergström. 
 

5. Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna. 

 

6. Ekonomi och Bidrag, genomgång budget. 

Det har kommit in flera fakturor: 

Inköp har blivit dyrare.  

Ex. inköp av priser som delades ut på årsmötet. 

Priset för kaffe och kaka på årsmötet blev dyrare än budgeterat. 2 500 kr, faktura 3 900 kr. 

Faktura från Svenska golfförbundet, 322 medlemmar. 



 

Skånes Golfförbund har sänkt serielagsavgiften från 500 kr till 250 kr. 

 

Ordförande menar på att med anledning av höjda kostnader så måste vi hålla igen på 

utgifterna och med ett ingående underskott i budgeten på 22 000 kr. Att vi får ta upp frågan 

om att höja medlemsavgifter till nästa år. Medlemsavgiften har varit samma i ca 15 år. 

Vi får inte riskera att vårt kapital äts upp av förlusterna. 

Mötet pratade om olika sätt att få in pengar.  

 

En fråga till Kristian: Har golfklubben fått in nya medlemmar med anledning av det nya 

beslutet om att ”brevlådeklubbar” ska upphöra? 

Kristian svarade att han har svårt att se att vi kommer se medlemmar som idag är 

”brevlådemedlemmar” vi har inte heller det låga greenfee-medlemskapet som Happy golfer 

har. 

 

Mötet beslutade att lägga fram förslag till nästa årsmöte att höja medlemsavgiften fr.o.m. år 

2027. Hur mycket kommer styrelsen ta upp vid ett senare tillfälle. 

 

Ordförande informerade om att det finns aktiviteter att söka stipendium hos ex. Swedbank, 

Sparbanken Skåne, Sparbanken Frosta. Eller hos SISU, de betalar inte ut pengar men betalar 

själva aktiviteten. 

 

7. Bolaget informerar. 

Hittills har vi fått 40 nya medlemmar i år vilket är goda siffror, förra året hade vi fått 25 

medlemmar vid april månads utgång. 

Just nu är har vi 820 medlemmar. Vi har varit 1 002 medlemmar något år. Ska vi försöka ha 

ett mål på 1 000 medlemmar? 

Det är bra siffror på bokningar, mycket folk på korthålsbanan. 

 

Tävlingsprogrammet är klart och publiceras på hemsidan och via medlemsbrev. 

Tävlingarna är öppna fr.o.m idag. 

 

Tyvärr har vi fått avhopp på sponsring, två av våra med populäraste tävlingar har försvunnit: 

- Kalkonslaget, ingen mer sponsring. 

- Röda Korset, Bjerketun har valt att inte fortsätta.  

 

Kvar är: 

- Michelsen – VW Masters, inbjudningstävling till deras kunder, övriga platser medlemmar. 

- Gökotteegolf med gemensam start kl. 05.30. 

 



De som vill sponsra ska stå för prisbord, fika/lunch.  Priser för ca 10 000 kr. En sådan tävling 

ger inga intäkter, då det inte finns mycket pengar kvar när kostnader är dragna. 

 

Green-keepers Revenge har flyttats m.a.a. Kalkonslaget försvann. 

 

Upplägget för nya medlemmar – uppskattat, gå ut med nya medlemmar, korthålsbanan och 

på banan vid två tillfällen. 

Joakim Lindahl erbjuder sig att stå kvar som fadder. 

I upplägget ingår 15 timmar som pro Jocke har. 5 timmar som klubben ska ordna. 

Mötet pratade om vad vi kan göra: 

Den populära Regelvandring som Henrik gjorde, den skulle även kunna gälla för ”gamla” 

medlemmar som vill fräscha upp sina regelkunskaper. 

 

Styrelsen lämnar över uppgifter till medelmskommittén att göra schema för nybörjarna. 

Att man väljer datum under tiden 25 juni – 20 augusti. 

Boka upp korthålsbanan så den ej är bokningsbar. 

Förra året hade de poängpromenad i samband med regelvandring. 

Kanske höra med ICA, så sponsrar de med dricka och frukt. Annars att man tar med egna 

termosar med kaffe. 

 

Frågan om skyltarna på tee. Kristian upplyste om att de ska tryckas enligt avtal av Caddee. 

 

Önskemål om fler papperskorgar utmed banan, vid varje tee. Men Kristian sa att de ska 

tömmas och skötas. 

 

På frågan om vad det kostar det att sponsra ett hål svarade Kristian: 

Ett hål 7 000 kr.  

Finns olika många paket. Finns det intresse, be denne kontakta Kristian. 

 

8. Rapporter från kommittéerna, uppdatering av Styrelsens medlemmar.  

a. Seniorkommittén 

60 st. anmälda totalt till tävlingen här. Mer än hälften är från Tomelilla.  

När vi spelar här i Tomelilla är det 250 kr i avgift. 200 kr är startavgift resten, 50 kr är 

till prisbordet. 

 

b. Damkommittén 

- Vi hade Kick-off i söndags, 34 start på korthålsbanan. Efteråt en lättare 

måltid. 

- Hemliga resan är nästan fullbokad, hittills 25 anmälda. 

Damerna ska ha genomgång av digitala scorekort. 

På mötet kom förslaget att vi har en gemensam genomgång av digitala 

scorekort med alla kommittéerna. 

Det skulle vara bra med en genomgång av programmet, då det kan bli 

problem om det blir sent avhopp. 

- Förslag – miljöavgift om man vill ha utskrivet scorekort.   



- Kenth berättade att så gott som alla har en smartphone idag. Han var på 

tävling tidigare idag, det var EN som inte hade en smartphone. 

Vem kan komma och prata om digitala scorekort?  

Kenth bjuder hit Lukas från Skånes Golfförbund, han kommer gärna. 

Då ALLA dam- och herrserier kommer köra digitala scorekort. 

 

- Damkommittén har haft ”Loppis” medlemmar har skänkt golfkläder, vilket 

har inbringat 1 500 kr under 2024. Det var spelare som var här under 

utbytesdag och seriespel som köpte.  

 

- Therese undrade om det var ok att sätta upp en hylla inne på damernas 

omklädningsrum, så man kan lägga upp det snyggt? 

Svar: Kristian sa att det var ok. 

  

c. Herr kommittén 

Imorgon är det första herrtävlingen för i år, hittills anmälda är 29 st.  

 

d. Juniorkommitté 

Ingen representant vid mötet. 

 

e. Medlemskommittén 

Herr – Alex Gylling  

Dam – Ulla-Maja Johannesson. 

Det finns två namn till dam, men Ulla-Maja ska fråga dem och återkommer med 

namn. 

 

Ulla-Maja kontaktar Alex så bokar de en infoträff med nya medlemmar. 

 

f. Tävlingskommittén 

Kenth berättade om att Tävlingskomittén var i Öresund GK, det var kallt! 

M.a.a av frost var greener och fairways ej klippta. 

Konferensen i sig – 1 representant från varje klubb. Alla måste representeras.  

Scoreinmatning, var det stora samtalsämnet. I övrigt är att önska. 

 

Kenth tog upp det Marie sa på årsmötet, anmäl oss till Tomelillas golfklubbs egna 

serietävlingar. Att man borde kräva medlemmar även vara med i klubbens egna 

tävlingar. 

 

Karl-Erik Mårtensson, har tagit över som serielagsansvarig för seriegolfen, herrar. 

 

KM – dålig anslutning, vi får inte så många tider som vi vill ha. 

 

Kenth uppmanar kommittéerna att boka klubbrummet. 

 

 

9. Verksamhet 



Lugnt än så länge, vi har inte kommit igång ännu med tävlingar m.m. 

 

10. Övriga frågor 

Ansöka ur Inga och Per-Anders Olofssons Stiftelse. (sista dag 15 maj) 

Mötet pratade om olika saker vi skulle kunna söka till: 

- söka golfens dag 

- tävlingar – tappat många sponsorer, göra en gemensam tävling dam/herr? 

- söka för ”erfarenhetesläger, mix junior – äldre? 

- söka för tävling mixade lag? 

Kenth ska höra med Jocke-pro, om han kan arrangera ett Juniorläger om vi ansöker ur 

fonden. 

 

När är nästa jubileum? Klubben bildades 1989, så detta får vi ha i åtanke om något år. 

Kan vi söka ur allmänna arvsfonden? 

 

Vattenpåfyllning finns nu uppe vid stolpen. 

Ny plats för klubbtvätt kommer att bli uppe, utanför receptionen 

 

 

11. Nästa sammanträde, 12 maj kl. 18.00 klubblokalen. 

Återbud lämnas senast 11 maj om ni inte kan komma. 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Annika Bengtsson 

 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

Kenth Bergström   Siv Jensen  

   

 


